
 

 

 

 

 

GROUND ARRANGEMENT ~ (T/C:GRD-2MTN) | UPDATED: 16OCT2020  

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2D1N 原始之旅~国家公园(GV2) 
 

❀ 徒步丛林 & 雨林吊桥 @ Jungle Trekking & Canopy Walkway 

 

❀ 泛舟激流 @ Rapid Shooting 

❀ 原住民村落 @ Aboriginal Settlement 

 

❀ 夜游丛林 @ Night Jungle Walk  
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第一天 启程 - 国家公园                            [晚]  

不用花大钱也可以亲近大自然，穿梭在热带雨林中，留下一个特别又美好的回忆！位于彭亨的大汉山国家公园

拥有世界最古老的热带雨林，占地 4343 平方公里，也是全马最大的森林保护区。Taman Negara 已经有一亿三

千万年历史，比亚马孙雨林还老哦！ 

 

该公园不受冰川影响，且不像亚马逊雨林般，大量树木被砍伐，因此它也是完整保存的热带雨林保护区，除了

珍禽异兽及奇花异草，还有高耸山峰及清澈溪流，以及与世隔绝的原住民部落。 

如此历史久远的森林，自然备受外国游客推崇，许多山水爱好者，莫不对其情有独钟，BBC 更是推荐为“一生

必游之处”，然而许多大马人，虽曾久仰其大名，却不曾踏入其中，显示其旅游领域有待开发。 

 

抵达后，2pm 办理入住手续入住度假村。便集合前往： 

 14.30pm【泛舟激流】若你享受泰国的泼水节，更应体验此激流活动，它比泼水节更“泼”辣、更刺激、更疯

狂！不管你会不会游泳、以前是否有尝试过这种活动，在河水上涨的季节里到大汉山国家公园去划橡皮艇和

坐木筏泛舟，让河水打得全身湿透，绝对是令人意想不到的体验与乐趣！ 

 【原住民村落】对于原住民部落千万不要有“观光”的观念，必须抱着尊敬的心理去学习，毕竟他们是人，

不是在动物园里的动物。此原住民为 Batek 族，他们是非洲（Negrito）后裔，肤色黝黑浓密卷发，住在棕榈

茅草屋，并不时搬迁择地而居。据悉，全马约有 1千 300 名 Batek 族，其中 500 人居于国家公园，在此公园

成立前，他们就在林中游牧过活。Batek 过着“取之森林，用之森林”的原始生活。婴孩诞生时，接生婆以

尖竹切断脐带，族人逝世后，则被放置于树上，以融入大自然。无论是住家、饮水、生火或打猎器具，也都

取之于森林。 

 19.30pm 酒店晚餐 

 20.30pm【夜游丛林】 除了日间游览，夜间在丛林里探险也别有一番情趣！不但有机会近距离观察夜间活动

的小动物、小昆虫、夜光蕈，也能在导游的带领下安全的“留宿”森林，让心身灵在雨林中蜕变，体验芬多

精及探险气息带给你的刺激与难忘！ 

 

第二天 国家公园 – 回程                             [早/午] 

 07.00am 酒店早餐 

 09.00am【徒步丛林/雨林吊桥】登上 334 公尺的 Bukit Teresek。日间森林虽无黑夜神秘感，却充满绿意盎

然的朝气，令人生龙活虎，继续未知的探索。整个森林公园的最高点是一座长达 510 米的吊桥，距离地面约

45 米，也是所有游客必到挑战的景点之一！徒步走在吊桥上可以把公园内的植物、动物一览无遗，长达半公

里的“凌空感”也绝对让你印象深刻，非常特别的体验！ 

 13.00pm 酒店午餐 

办理退房手续结束我们难忘的国家公园之旅，之后便回到我们甜蜜的家园。 

 

** 行程只供参考，以当地旅游安排为准** 

 

 

 

 

 

 

2D1N 原始之旅~国家公园(GV2) 
 



 

 

 

 

 

GROUND ARRANGEMENT ~ (T/C:GRD-2MTN) | UPDATED: 16OCT2020  

 

 

 

 

DAY 1  ARRIVAL - TAMAN NEGARA                                            [D] 
Let’s explore the truly tropical life in Taman Negara! The 130 million years old virgin rainforest is waiting to share her pride 

heritage. Discover, enjoy and release your stress within the most amazing beauty nature on earth. 

 

Taman Negara National Park is the perfect place if you love rainforest and outdoor activities. Experience jungle trekking, 

mount climbing, caving, fishing, camping, observing wildlife and many more. It is one of the most popular ecotourism 

destinations in Malaysia. Every year, thousands of local and international tourists visit Taman Negara. 

 

Upon arrive, 2pm check in resort and proceed to:  

 14.30pm [Rapid Shooting] is one of the best activities in Taman Negara. In a wooden boat, you are going to ride through 

seven (7) rapids along Sungai Tembeling. This full of excitement and fun activity starts from Kuala Tahan jetty to Kuala 

Terenggan vice versa. 

 [Aboriginal Settlement] is one of main attractions to Taman Negara. See how these tribes live in remote area which is far 

from modernization. The settlements can be found alongside the trail and river. There are two ethnics of Orang Asli in Taman 

Negara, Batek and Semokberi. Learn about their culture and lifestyle in the jungle. 

 19.30pm Having dinner 

 20.30pm [Night Jungle Walk] Experience the jungle at night as you walk along tracks enjoying the atmosphere. A guide is 

required to lead the way to where you can see and observe various tropical forest nightlife. There are numerous species of 

nocturnal animals and insects that come out during the night in search of food and other activities. Get close to the various 

flora along the way. Your guide will explain the various flora and fauna that you encounter during the walk. 

 

DAY 2  TAMAN NEGARA – DEPARTURE                 [B/L]  

 07.00am Breakfast  

 09.00 am [Jungle Trekking to Teresek Hill/Canopy Walkway] is one of the best places to do trekking in Malaysia. There are 

a few floor board trails in Kuala Tahan, and one of the most popular trails is to Bukit Teresek. Trekking under the high density 

rainforest canopy about 1.7 km from Wildlife HQ to Bukit Teresek. 

 13.00pm Lunch  

Checkout hotel and this is the end of unforgettable memory Taman Negara Trip and back to our home sweet home~ 
 

** Under unforeseen circumstances the company and its associated agent has the rights to amend the itinerary as and when if necessary ** 

 

AREA Accommodation 

TAMAN NEGARA 3* XCAPE RESORT 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2D1N Taman Negara (GV2)  
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OPTIONAL ACTIVITIES / 额外附加活动 

 Activities Price per pax (MYR) 

NIGHT SAFARI 

 (BY 4X4 IN PLANTATION) 

(with guide and 4x4 vehicle) 

RM 50 

BOAT TRIP TO LATA BERKOH 

(Max 4 Person / 1 Boat) with guard 
RM 280 

**ABOVE PRICES ARE QUOTED FOR SHARING TOUR S.I.C 

 

 

Remarks: 

 Min. 2 per booking (GV2).   

 Child with bed same price as adult rate, child without bed discount 30%. 

 Tour packages are only applied for Malaysian. 

 Included entrance ticket as per itinerary stated. 

 Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.  

 Excluded international / domestic air ticket. 

 Meal as per itinerary stated. 

 Non-refundable deposit of RM150/pax upon booking confirmation.  

 Agent Collection Fee RM30/pax. 

 Camera / Devices are required to pay RM5 

 Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with 

different price apply (if any).  

 Peak Season Date & Surcharge Subject to change without prior notice 

Any special event’s surcharge / block out date TBA upon booking confirmation.  

 

 

NO OF PAX 

 

ADULT or CHILD  

Twin/Triple Room Sharing (MYR) 

GV2 

Validity Date: Now Until 30 Jun 2021 

SINGLE SUPP 

2 – 10 PAX 
Normal Price RM 459 / pax 

Special Promo RM 359 / pax 
RM 55 

11 – 30 PAX 
Normal Price RM 499 / pax 

Special Promo RM 299 / pax 
RM 55 


